
Intervenció de la Sra. Núria Aymerich al Ple 
extraordinari del dia 14 de juliol, en representació del 
Gremi de Fabricants de Sabadell i de l’Associació per 
l’impuls de l’àrea del riu Ripoll. 

 

Comparec en aquest Ple en representació del Gremi de Fabricants de 

Sabadell i de l’Associació per l’impuls de l’àrea del riu Ripoll. 

Per a les entitats a les que represento, l’àrea del Riu Ripoll  és 

fonamental perquè ha estat la seu de les indústries tèxtils que han 

liderat en bona part el desenvolupament econòmic i social de Sabadell. 

El nostre compromís és vigent des de fa molts anys, doncs els  

empresaris tèxtils han tingut cura d’aquesta àrea. Han contribuït i han 

format part de nombrosos estudis que s’han fet per millorar l’àrea 

Ripoll, tant pel que fa a la seva urbanització com per a la cura del 

patrimoni i del respecte i millora de l’entorn. Han treballat millorant 

accessos, seguretat, enllumenat, neteja i, per descomptat, adaptant la 

seva activitat, amb les corresponents depuradores i sistemes, per 

eliminar tot tipus de contaminació a l’aigua, a l’aire i al medi natural. 

En data 3/8/2022 es va iniciar la Tramitació de la Modificació puntual 

del Pla General d'Ordenació de Sabadell amb una consulta pública que 

explicava els objectius de la modificació.  

Volem agrair a l’equip de Govern la seva disposició al diàleg i la voluntat 

de recollir els suggeriments que alguns propietaris i les nostres entitats 

hi hem fet. També volem agrair a tots els partits representats en 

l’anterior legislatura la seva disposició al diàleg i col·laboració per 

arribar avui a la proposta d’aprovació de la reformulació dels límits dels 

usos compatibles i la reformulació de les normes d’integració de les 

edificacions i de la infraestructura verda. 

La voluntat del Gremi de Fabricants i de l’Associació per l’impuls de 

l’àrea del riu Ripoll és aconseguir que l’Àrea Ripoll torni a ser un espai 

de la ciutat emblemàtic. Que tingui un equilibri entre el lleure i 

l’activitat i poder recuperar un patrimoni històric que reforci la identitat 

industrial de Sabadell a l’hora que contribueixi a ser una zona verda i 

d’oci oberta a tots els ciutadans.  

Tot plegat és possible amb l’obertura d’usos per fer diverses activitats 

industrials, econòmiques, de serveis, d’oci, de lleure o activitat docent  

entre d’altres, sempre preservant l’excés d’intensitat que pugui 

malmetre aquesta àrea. 



Sabadell ha d’aconseguir integrar l’àrea Ripoll com a part central de la 

nostra ciutat, sentint-se’n orgullosa de la seva particularitat fent que  

ofereixi llocs de treball en un espai verd, de lleure i en el marc de la 

recuperació del patrimoni històric que li dona identitat.  

Poques ciutats de Catalunya i del sud d’Europa poden oferir un espai 

tant singular, amb aquest trinomi: patrimoni històric – activitat 

econòmica i de lleure - i medi natural, a l’abast dels ciutadans. 

A partir d’aquesta aprovació inicial ens cal seguir treballant en la 

mateixa línia i complint amb aquests objectius.  

Aquesta modificació ens permet revisar alguns aspectes de la 

normativa vigent amb els àmbits industrials i terciaris, esmenar 

algunes mancances que s’havien detectat, actualitzar la regulació 

urbanística i millorar les ordenacions sempre tenint en compte els 

criteris de sostenibilitat. 

La feina que comença a partir d’ara és gairebé de detall, de cirurgia 

personalitzada i d’anàlisi de cada unitat d’actuació, així com 

flexibilitzant  la normativa de protecció del patrimoni fent que sigui 

possible d’aplicar en cada cas. 

Així doncs, demanem a tots els grups polítics d’aquest consistori que 

donin suport a aquesta aprovació inicial de la modificació puntual del 

pla municipal d’ordenació de Sabadell per l’actualització de la regulació 

normativa de les zones industrials i terciàries emplaçades al riu Ripoll. 

La nostra voluntat és que Sabadell disposi d’aquesta àrea revitalitzada 

i actualitzada de manera que tingui un impacte rellevant i positiu per 

tots els sabadellencs i contribueixi a posicionar la ciutat com a emblema 

de ciutat industrial, creadora d’ocupació, sostenible i respectuosa amb 

el medi natural. 
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